
 

 

Styrelsemöte 191118     
        
Närvarande: Ronny, Robban, Camilla, Lena, Ingela 

 
Mötets öppnade       

 

Frågor: 

Medlemsavgiften kvarstår på 70 kr. Camilla och Tove mejlar ut till våra medlemmar om 

medlemsavgiften 

 

Gula bladet – Vi vill gärna vara med. Ronny författar texter 

 

Mejlen kollas och besvaras vid de månatliga styrelsemötena. Ingela kollar om det går att lägga in 

ett svarsmeddelande 

 

Kalla valberedningen till mötet den 17/12 

 

Nya tider inför nästa års möten 

20/1-20 

25/2-20 

9/3-20 

17/3-20 årsmöte 

20/4-20 

 

Lägg ut information på Facebook gällande Julmarknaden 23-24/11,  

 

Duvestubbedagen 19/4-2020  

Vi hjälper gärna till. Vi behöver tydliga arbetsuppgifter. Vi pratar med Arne om detta. Robban är 

med på planeringsmöte och delger oss. 

 

Tömma scoutlokalen. Ingela kontaktar Tove gällande nyckel. Ronny kan förvara våra saker hos sig. 

Ingela, Ronny och Robban hjälps åt att tömma. 

 

Ingela lägger in på hemsidan att man kan teckna sig för medlemsbrev 

 

Den bordlagda frågan gällande stipendiat lägges ut på facebook, nyhetsbrev 

 

Förslag från Ödåkrabo att det finns en hemsida som gäller Ödåkra. Vi tar upp det som ett förslag 

till kommunen.  

 

  

    



 

 

Nästa möte 17/12 19.00 hemma hos Ronny.  

 

 


